
Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 8. juni 2020 kl. 18.30 i selskabslokalet. 

 

Til stede var fra bestyrelsen: Christian, Jan, Rosemarie, Michael, Tine, Annie og Eva 

Fra ejendomskontoret: Bernd 

Afbud fra: Carlo, Ole og Orla 

 

l. Orientering herunder bestyrelses-og personaleforhold – lukket punkt. 

Bernd oplyste, at Thomas og Benjamin er blevet fastansat. Nicklas er færdiguddannet og stopper l. august 

2020. Elev Andreas er stoppet. 2. august starter Aksel som ny elev. Bettina er ikke fratrådt. Bobbi stadig 

sygemeldt. 

Personalet har været opdelt i 5 arbejdsteam i Corona perioden, og det har fungeret rigtig godt. 

Bernd redegjorde for de problemer, der er i afdelingen omkring rotter, og der er udsendt et 

informationsbrev til alle beboerne. 

Christian meddelte, at Torben Ellekjær er død. 

Der er blevet omlagt et kreditforeningslån, der gør, at afdelingen får en besparelse på 33.000 pr. år i 10 år, 

hvilket giver en besparelse på 330.000. 

Der er opsat nye energibesparende pærer i opgangene, det giver meget bedre lys og vil samtidig medføre 

en besparelse på elregningen. 

Der har været afholdt møde med den nye lokalbetjent Camilla og Ulrik (SSP). Det var et godt og konstruktivt 

møde. 

Der er blevet udsendt flere breve fra DAB omkring Corona og forsamlingsforbud m.m. 

 

2. Budget 2020/2021 

Afdelingens budget vil blive fremlagt på det kommende afdelingsmøde. 

3. Aflysning af kommende arrangementer? 

Loppemarked blev aflyst 

Sct. Hans og sommerfest vil blive aflyst 

Fodboldturnering udsættes indtil videre 

Juletræsfest for børn og voksne afholdes lørdag den 28. november 2020 

4. Ladestandere – noget nyt 

Orla havde fremsendt et notat til mødet, og det blev aftalt, at dette skal drøftes på næste møde, hvor Orla 

deltager. 



5. Delebiler – noget nyt? 

Orla have fremsendt et notat til mødet, og det blev aftalt, at dette skal drøftes på næste møde, hvor Orla 

deltager. 

6. Beboermøde den 17. juni 2020 udsættes – hvem genopstiller? 

Beboermødet udsættes på grund af forsamlingsforbuddet. Alle de bestyrelsesmedlemmer, der er på valg 

genopstiller.  

7. Medlemmer til HaB`s repræsentantskab 

Punktet udsættes 

8. Kokkedal station 

Rosemarie, Ole og Orla havde deltaget i et Videokald 

Der har været afholdt borgermøde (video) den 5. maj.  

9. Eventuelt 

Intet 


